

香港定向總會

Orienteering Association of Hong Kong

國際定向聯盟成員及中國香港體育協會暨奧林匹克委員會會員 Affiliated to: International Orienteering Federation and Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China

聯合名譽贊助人: Joint Honorary Patron: 施德論先生 Mr. John E. Strickland 楊孝華先生 Mr. Howard Young 義務法律顧問:

車偉恒律師 Honorary Legal Advisor: Mr. Allen W.H. Che

賽事取消通告

Notice of Cancellation

因受近期新型冠狀病毒肺炎疫情影響,基於保障賽員健康及防止人群聚集,原定於2020年2月8 日(星期六)及2月15日(星期六)假香港仔水塘及南丫島舉行之 2019/2020學界分區野外定向錦 標賽 及 2019/2020學界野外定向錦標賽-決賽 經已取消,並不會另設補賽。所有已收取之支票 將會被自動註銷。如對任何有關安排有疑問,請致電3460-3177 / 3460-3224向職員查詢。

不便之處,敬請見諒。

In consideration of the development of the novel coronavirus epidemic, the Junior School District Orienteering Championships 2019/2020 (Aberdeen Reservoir) and Junior School Orienteering Championships - Final 2019/2020 (Lamma Island) scheduled on 8th February 2020 (Sat) and 15th February 2020 (Sat) respectively is cancelled and will not be rescheduled. All cheques received for the application of the competition will be voided.

If you have any question regarding the above issue, please contact a member of staff via telephone 34603177 / 34603224.

Sorry for the inconvenience caused.

香港定向總會 Orienteering Association of Hong Kong 2020, 03, 06

香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑一號奧運大樓1014室 Room 1014, Olympic House, No.1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong

電話 Telephone (852)25048112 電郵 E-mail info@oahk.org.hk 傳真 Facsimile 網址 Homepage (852)25775595 http://www.oahk.org.hk